
 

 

Aan de bewoners van de Krekelmeent         25 februari 2019 

 

Betreft: protestbrief tegen aanpak herbeplanting Krekelmeent 

 

Beste medebewoners,  

 

In september 2011 kwam de gemeente met een zeer gedetailleerd plan voor de renovatie van het groen 

in de Krekelmeent en daarbij een herschikking van parkeerplaatsen. 

In een bewonersbijeenkomst werd dit plan gepresenteerd, maar dat leidde tot grote verontwaardiging. 

Er waren veel vragen, veel bezwaren, en de bijeenkomst in het wijkcentrum liep uit op een chaos. 

Dat was reden om een vertegenwoordiging van de bewoners te vormen om in overleg te treden met de 

gemeente. Die groep bestond uit de bewoners van de woningen op de nummers 7, 26, 30, 57, 64, 74, 

82, 95 en 108, dus uit elke Krekelmeenlob enkele deelnemers. 

 

Deze groep is regelmatig bijeen geweest en heeft via gesprekken met ambtenaren, mailwisselingen, en 

uiteindelijk ook enkele malen met de desbetreffende wethouder – het overleg met ambtenaren verliep 

aanvankelijk uiterst moeizaam – een resultaat weten te bereiken dat ieders instemming kon hebben. 

Dat was januari 2014. 

 

Belangrijke punten waren: 

- Zoveel mogelijk bomen laten staan en ook in de bestrating 

- Een grote verscheidenheid aan beplanting naar soort en grootte (waarbij in ieder geval een 

aantal forsythia’s met name bij de entree naast Krekelmeent 43)  

- Geen herstructurering van parkeerplekken, wel enige uitbreiding in de bestaande structuur. 

- De gemeente wilde dat alle – ook goed groeiende en bloeiende – perken werden leeggehaald 

om de grond te verbeteren. 

De uitvoering van het renovatieplan (incl. grondverbetering) had plaats in het voorjaar van 2014. 

Tijdens die activiteiten was er zeer goed en constructief contact met de uitvoerders, ook omdat leden 

van de bewonerscommissie erop toezagen dat de afspraken werden gehonoreerd. 

 

En dan nu, op 21 februari 2019, werden een aantal perken robuust geheel leeggehaald, ook waar 

grotere struiken op het punt stonden te gaan uitlopen. 

De toelichtende brief aan de Krekelmeentbewoners, die lang niet ieder heeft ontvangen zo blijkt, is 

gedateerd 21 februari en werd op 22 februari bezorgd.  

Dat leidde bij diverse bewoners en zeker leden van de vroegere bewonerscommissie tot verbazing en 

ergernis. 

Werd in de jaren 2011 tot 2014 uiteindelijk serieus overleg gepleegd, nu werden we overrompeld. 

Werd er toen een gevarieerde inrichting van de Krekelmeent gerealiseerd, nu is er niets aan overleg en 

horen we (via via) dat de nieuwe beplanting saai en eenvormig lijkt te worden. 

 

Vandaar – in overleg met leden van de voormalige commissie – het initiatief een brief te sturen. 

Gezien de huidige staat van werkzaamheden moest het ook snel. Deze brief van 24 februari treft u aan 

op de ommezijde. 

Met grote belangstelling wachten wij de reactie af.  

Ook de uwe. 

 

Hartelijke groeten, 

Piet Kuijper, Krekelmeent 57 (p.kuijper@hetnet.nl) 

Joost Nachbahr, Krekelmeent 64 (joost@nachbahr.nl) 



 

Aan het College van B&W van de Gemeente Hilversum 

Cc : Wethouders W. Jaeger en A. Scheepers 
 
Betreft: bezwaar tegen aanpak herbeplanting Krekelmeent 

 
Hilversum, 24 februari 2019 

Geacht College, 
 
Tot  grote verbazing én verontwaardiging werden Krekelmeentbewoners op  21 februari geconfronteerd 
met een grootscheepse vernieling door de gemeente van de beplanting in hun buurt. Een beplanting die 
vijf jaar geleden in moeizaam, maar uiteindelijk goed overleg tussen bewoners en gemeente is gekozen 
en geplaatst. Een beplanting die –zeker wat de meeste grote planten betreft – nu tot wasdom was 
gekomen en bijna weer in bloei zou komen, en onze buurt naar tevredenheid sierde. 
 
In 2011 werden wij geconfronteerd met een plan voor groenrenovatie van de Krekelmeent. Er is zo’n 
tweeënhalf jaar voor nodig geweest om tot overeenstemming te komen over een goed en gedragen plan 
voor de herinrichting en beplanting van de Krekelmeent. We hebben toen samen – bewoners en 
gemeente – ge kozen voor een gevarieerde beplanting. Een van de belangrijke elementen daarin was het 
aanbrengen van forsythia’s op diverse plekken in de Krekelmeent, een struik waar bewoners – gezien het 
lentekarakter – erg op gesteld waren. De feitelijke uitvoering van dat plan is toen uitstekend gedaan en er 
was alom tevredenheid met het resultaat.  
 
Dat resultaat is op 21 en 22 februari in een aantal borders met de grond gelijk gemaakt. Zonder enig 
overleg met de bewoners. Erg merkwaardig na de ervaringen van enkele jaren geleden. Een huis-aan-huis 
bericht met de aankondiging aan bewoners (dat overigens niet door iedereen is ontvangen) is gedateerd 
op 21 februari, en is bij een aantal bewoners op 22 februari  ontvangen terwijl de grote gravers al bezig 
waren met de kaalslag van diverse perken. De bewoners zijn gewoon overvallen. Het argument in die 
brief – dat planten het hier niet goed doen – geldt niet voor de grotere prima groeiende, gezonde en op 
punt van bloei staande struiken. Wij doelen dan met name op de twee perken tussen de huisnummers 60 
en 61 en het perk naast huisnummer 43 tegenover nummer 12 waar ook forsythia’s stonden.  
Het klopt dat er perken waren die het in de loop van de tijd niet goed (meer) deden en in de afgelopen 
zomer extra geleden hebben. Dat waren vooral lage en kwetsbare plantjes in de perken naast nummer 
106, vóór huisnummer 56, naast nummer 72 en het perk bij de kruising tussen de huisnummers 43 en 
72. Daar is vernieuwing winst.  
Maar hele perken met ook goede struiken rucksichtlos leeghalen is onbegrijpelijk en o.i. onnodig. Het 
wonderlijke is dat een aantal andere perken met slecht bloeiende planten onaangetast zijn gebleven. Er 
zijn er dus meer waar vernieuwing gewenst is.! 
 
Wij vinden dit alles niet alleen onacceptabel omdat er sprake is van pure verspilling, maar ook omdat dit 
zonder enig overleg gebeurt, juist nadat die beplanting er indertijd na ruim overleg en met inzet van 
bewoners is gekomen.  
Het is wél onze dagelijkse omgeving die het betreft en die nu door de gemeente is verruïneerd. 
 
Nogmaals, we kozen toen gezamenlijk met de gemeente voor een gevarieerde  samenstelling van 
planten en struiken. We wilden geen saaie eenvormige omgeving. Nu hebben we via via gehoord dat al 
die perken gevuld gaan worden met een en dezelfde saaie beplanting. En onze forsythia’s lijken al 
helemaal niet terug te komen. 
 
Voor een gemeente die er de mond vol van heeft dat bewoners meer moeten worden betrokken en 
meer verantwoordelijkheid zouden moeten nemen voor hun omgeving , vinden we deze handelwijze 
onaanvaardbaar. Wij verzoeken u dan ook ten stelligste om dit project onmiddellijk op te schorten en in 
overleg te treden om te bezien hoe de aangebrachte schade optimaal hersteld kan worden. 
 
Met – nu even wat minder – vriendelijke groet, 
 
Mede namens leden van de voormalige overlegcommissie Groenrenovatie Krekelmeent, 
Piet Kuijper, Krekelmeent 57  (035-6915494 / 06-53612802) 
Joost Nachbahr, Krekelmeent  64 (035-6930957 / 06-30974353) 
 


